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Abstract (en)
The railway line (8) repair machine (1) has wheels (2) at the ends running on the rails (7). It has a longitudinal beam frame (3) carrying various
working tools. There are rail lifting tools (22) at the front of the machine followed by a chain excavator (14) with ballast thrown from an exit opening
(15) onto conveyer belts (16) leading to a hopper (18) near the rear of the machine. New sleepers (6) are stored on a conveyer belt (13) leading to a
sleeper replacement module (27). There is a sleeper changing tool (10) with a clamp (11) removing old sleepers and attaching new ones to the rails.
Ballast is then replaced from the hopper.

Abstract (de)
Zum Ersetzen von schadhaften Schwellen (6) eines Gleises (8) durch neue Schwellen (6) werden die Schienen (7) in einem beidseitig an die zu
ersetzende Schwelle (6) angrenzenden Gleisabschnitt (9) von den darunter liegenden Schwellen (6) gelöst und von diesen distanziert. Nach dem
Austausch der Schwelle (6) werden die Schienen (7) wieder auf die im Gleisabschnitt (9) befindlichen Schwellen (6) abgelegt. Damit wird der
Schwellentausch unter Vermeidung einer Zerstörung des Schwellenauflagers erleichtert. <IMAGE>
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